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Agenderingsverzoek Statencommissies Noord-Holland 

Naam fractie / indiener: BBB / Arie Griffioen 
Naam en datum commissie: Commissie Bestuur, 18 maart 2024 

Verzoekt de vergaderstukken op de C-agenda onder agendapunt 14a van de vergadering van de Commissie 
Bestuur van 18 maart aanstaande, aangaande de “weeffout” in het Provinciefonds, te agenderen op de B-
agenda voor de Commissie Bestuur. 

Aanleiding 

In Het Parool d.d. 8 maart 2024 staat een kort artikel over het volgens de provincies Noord-Holland en 
Zuid-Holland van het Ministerie van Binnenlandse zaken nog sinds 2016 te ontvangen gelden uit het 
Provinciefond van in totaal € 175 miljoen, waarvan € 75 miljoen te ontvangen door de provincie Noord-
Holland. In dit artikel is aangegeven dat een kennelijke “weeffout”, ingaand 2016 betreffende uit het 
Provinciefonds te ontvangen bedragen voor jeugdzorg en openbaar vervoer zijn gekort. De BBB-fractie wil 
dit onderwerp bespreken omdat het van belang is dat er voldoende financiële middelen voor jeugdzorg en 
openbaar vervoer beschikbaar zijn. Het is relevant om na te gaan wat de provincie in de jaren ingaand 
2016 heeft gedaan om te voorkomen dat de door het Ministerie van Binnenlandse Zaken doorgevoerde 
kortingen tot nu toe niet zijn hersteld. 

 

Behandeldoel 

Er wordt momenteel een voorstel voorbereid om de Provinciefondsen opnieuw te berekenen via een nieuwe 
verdeelsleutel. De BBB-fractie heeft uit de stukken opgemaakt dat Den Haag de weeffout erkent, maar deze 
pas wil corrigeren als het gehele proces is afgerond. Hierdoor loopt de provincie Noord-Holland gelden mis. 
Sinds 2017 tot en met heden een bedrag van 75 miljoen, inmiddels een materieel bedrag. De BBB-fractie zou 
liever hebben gezien dat het Ministerie van Binnenlandse Zaken in het verleden al, dan wel nu, aan een 
oplossing had gewerkt en gelijktijdig een voorstel voorbereid zou hebben over de nieuwe verdeelsleutel voor 
het Provinciefonds. Noord-Holland staat voor grote uitdagingen en opgaves, daar heeft de provincie volgens de 
BBB-fractie, de vooralsnog misgelopen € 75 miljoen uit het Provinciefonds hard voor nodig. 
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Daarom zou de BBB-fractie graag de volgende vragen aan de Commissie willen stellen: 

1. Is de Commissie het met de BBB-fractie eens dat het wenselijk was geweest als het Ministerie van 
Binnenlandse Zaken aan een oplossing had gewerkt, direct na het constateren van de “weeffout”, in 
plaats van te wachten tot de nieuwe verdeelsleutel geïmplementeerd is? 

2. Kan de Commissie zich vinden in constatering van de BBB-fractie dat, nadat het 2017 de “weeffout” is 
ontdekt, de correctie van de “weeffout” eerder had moeten worden hersteld? 

3. In een verklaring van de provincies Noord- en Zuid-Holland is te lezen dat de Gedeputeerden van deze 
provincies graag zo snel mogelijk met de Minister van Binnenlandse Zaken in gesprek gaan. Is de 
Commissie het met de BBB-fractie eens dat de inzet van provincie Noord-Holland in het gesprek met 
Minister van Binnenlandse Zaken moet aandringen op een snelle en structurele oplossing, bij voorkeur, 
als dat mogelijk is losgekoppeld van de nieuw te berekenen verdeelsleutel van het Provinciefonds, 
omdat deze “weeffout” niet ziet op de nieuwe verdeling maar de oude verdeling? Dus dat de correctie 
ook dient plaats te vinden tegen de achtergrond van de oude verdeelsleutel van het Provinciefonds? 

Daarom wil de BBB-fractie de volgende vragen aan GS stellen: 

1. Wat heeft de provincie gedaan vanaf het moment dat de “weeffout” werd ontdekt teneinde de 
misgelopen gelden alsnog uit het Provinciefonds te kunnen verkrijgen en kan GS met betrekking tot de 
jaren 2017 t/m 2023 per jaar aangeven welke acties door de provincie zijn ondernomen? 

2. Kan GS nader toelichten welke antwoorden de provincie in de jaren 2017 t/m 2023 van het Ministerie 
van Binnenlandse Zaken heeft ontvangen en kan GS de redelijkheid dan wel de onredelijkheid van de 
antwoorden nader duiden? 

3. Kan GS een inschatting maken van de mate van zekerheid dat € 75 miljoen alsnog door de provincie 
wordt ontvangen? 

4. In het geval het alsnog ontvangen van € 75 miljoen niet zeker is, welke mogelijke (rechts)middelen 
overweegt GS? 

5. Op welke termijn schat GS in wanneer er zekerheid is over het alsnog ontvangen van  € 75 miljoen? 

 

 
 
Vincent Valk 


